
ظرفیت دانشجویان رشتههای پزشکی
در سال ۱۴۰۴ افزایش نمییابد

دکتر محمدرضا ظفرقندی وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد
که ظرفیت دانشجویان رشتههای پزشکی در سال ۱۴۰۴ افزایش نمییابد.

وی با این توضیح که ظرفیت ۱۶ هزار نفری جذب دانشجویان در رشتههای
پزشکی در سال ۱۴۰۴ براساس مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی افزایش
پیدا نمیکند، گفت: طبق این مصوبه امسال (۱۴۰۳) آخرین سالی است که
ظرفیت جذب دانشجویان در رشتههای پزشکی افزایش یافت و از سال

آینده دیگری چنین اتفاقی نمیافتد.

ظفرقندی همچنین با اعلام اینکه قیمت برخی داروهای تزریق و پمادها
به دلیل به صرفه نبودن تولید در کارخانجات تولید دارو، افزایش
یافت، گفت: این کارخانهها توان تولیدشان را به دلیل بالا رفتن
هزینههای تولید از دست داده بودند. ما برای جلوگیری از کمبود در

بازار با افزایش داروها موافقت کردیم.
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